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SĒDES PROTOKOLS 
Tukumā 

2024. gada 13. novembrī        SK/24/7 

Tukuma novada domes Sporta komisijas (turpmāk – Komisija) sēde sasaukta 2024. gada 

13. novembrī plkst. 08.30, Talsu ielā 4, Tukumā. 

Sēdi plkst. 08.30 atklāj Komisijas priekšsēdētājs Sandis Čilipāns. 

Sēdi protokolē Tukuma novada pašvaldības Lietvedības un IT nodaļas lietvedības 

sekretāre Anna Annija Veisa. 

Tiek veikts sēdes audioieraksts, kas pievienots sēdes materiāliem dokumentu vadības 

sistēmā “Lietvaris”. 

 Sēdē piedalās Komisijas locekļi: Inga Priede, Kristaps Gotfrīds, Ainārs Plezers, Andis 

Švāns, Ilvars Auseklis, Mārtiņš Tīss, Jānis Eisaks, Kaspars Valdmanis, Juris Kožeurovs, Modris 

Liepiņš, Dace Liepiņa-Zusāne, Varis Krūmiņš, Lauris Strautmanis, Reinis Duksītis, Aivo Bučiņš, 

Laura Stūrīte. 

Sēdē nepiedalās Komisijas locekļi: Normunds Velps, Normunds Šērs, Haralds Lučkovskis, 

Uldis Ersts, Sergejs Kovaļovs.  

Sēdē piedalās Kultūras, sporta un komunikācijas nodaļas sporta speciālists Kaspars 

Baumanis. 

Darba kārtībā: 

1. Par biedrību iesniegto iniciatīvu izvērtēšanu 2024. gadā. 

1. § 

Par biedrību iesniegto iniciatīvu izvērtēšanu 2024. gadā 

ZIŅO: Sandis Čilipāns.  

IZSAKĀS: Juris Kožeurovs, Kristaps Gotfrīds, Dace Liepiņa-Zusāne, Ilvars Auseklis, Mārtiņš 

Tīss, Laura Stūrīte, Aivo Bučiņš, Kaspars Valdmanis, Lauris Strautmanis, Inga Priede. 

Sandis Čilipāns informē, ka 2024. gadā biedrību iniciatīvām tika atvēlēts 244 000 euro 

pašvaldības līdzfinansējums, no kuriem 40 000 euro tika piešķirti “Tet Rally Latvija” Tukuma 

posma organizēšanai. Šobrīd, kamēr vēl nav izveidots 2025. gada budžets, iniciatīvām paredzētais 

līdzfinansējums saglabājas pagājušā gada apmērā – 204 000 euro. Komisijas plānotais 

piešķiramais līdzfinansējums biedrībām patreiz veido 205 302 euro. Sandis Čilipāns norāda, ka 

1000 euro ir mainīgais lielums. 

Juris Kožeurovs demonstrē uz ekrāna tabulu, kurā apkopots saraksts ar iesniegtajām 

iniciatīvām no 45 biedrībām. Izveidots apkopojums par piešķirto līdzfinansējumu 5 gadu 

griezumā, atsevišķi izdalīts – 2024. gadā pieprasītās un piešķirtās summas, 2025. gadam biedrību 

plānotais budžets, pieprasītais līdzfinansējums, Komisijas atbalstītais. Pēc iniciatīvu izvērtējuma 

ir priekšlikums piešķirt biedrībām šādus līdzfinansējumus: 
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- hokeja klubam “Tukums” 20 000 euro; 

- futbola klubam “Tukums 2000” 30 700 euro; 

- Tukuma Vieglatlētikas klubam 9375 euro; 

- florbola klubam “Irlava” 17 000 euro; 

- basketbola klubam “Tukums” 5000 euro; 

- novusa klubam “Tukums” 1000 euro; 

- mākslas vingrošanas klubam “Baltijas puķe” 1700 euro; 

- ceļojumu un orientēšanās klubam “Silva” 3640 euro; 

- Tukuma Šaušanas sporta klubam 5700 euro; 

- sporta biedrībai “Baltais drakons” 750 euro; 

- sporta klubam “Irlava” 3067 euro; 

- sporta klubam “Tukuma Brāļi” 6300 euro; 

- Tukuma Golfa klubam 1000 euro; 

- Kurzemes futbola centram 1250 euro; 

- Latvijas Minifutbola Asociācijai 750 euro; 

- Latvijas airēšanas federācijai 500 euro; 

- biedrībai “Bushido centrs” 3500 euro; 

- biedrībai “Motosport Racing team” 4000 euro; 

- basketbola skolai “Tukums” 10 300 euro; 

- Tukuma jātnieku sporta klubam “Pakaviņi” 1000 euro; 

- biedrībai “CrossMoto Racing Team” 1200 euro; 

- Tukuma BMX riteņbraukšanas klubam 7000 euro; 

- SK Slampe/Zevid 9150 euro; 

- jātnieku sporta klubam “Lejnieki” 1000 euro; 

- biedrībai “Dejas izaugsme” 2000 euro; 

- sporta klubam “Brīvsolis” 2750 euro; 

- biedrībai “Džūkstei” 2800 euro; 

- biedrībai “Race ON” 1500 euro; 

- MX Jaunpils 4000 euro; 

- biedrībai “Kandavas attīstībai” 12 600 euro; 

- Tukuma invalīdu sporta klubam 5000 euro; 

- biedrībai “Milzkalnes apļi” 1000 euro; 

- biedrībai “Līdzvērtība” 1500 euro; 

- Tukuma novada šaha un citu intelektuālo interešu klubam 500 euro; 

- biedrībai “SK Kandava” 4450 euro; 

- biedrībai “Jahtklubs ENGURE” 1000 euro; 

- sporta klubam “Jaunpils” 1720 euro; 

- Kandavas jātnieku klubam “STAFETE” 1000 euro; 

- biedrībai “Engures sportam” 4500 euro; 

- biedrībai “BK Jaunpils” 7500 euro; 

- biedrībai “Gravel Bike Latvia” 4000 euro; 

- Latvijas Orientēšanās federācijai 1000 euro; 

- Tukuma disku golfa klubam 1300 euro; 

- biedrībai “Kapueira Tukums” 300 euro. 

Sandis Čilipāns aicina izteikt komentārus un uzdot jautājumus. 

Dace Liepiņa-Zusāne norāda, ka tikai 4 pieteikumi iesniegti korekti, atbilstoši 

noteikumiem, jautā, pēc kādiem kritērijiem tiek vērtētas iesniegtās iniciatīvas. Dace Liepiņa-

Zusāne uzsver, ka gandrīz visās iniciatīvās ir norādīta tikai nepieciešamā summa bez 

paskaidrojumiem, kā šī summa tiks izmantota, piemēram, nav norādīts kāds tieši inventārs ir 

nepieciešams, uzsver, ka neatbalsta pašreizējo vērtēšanas sistēmu.  

Plkst. 09.00 ierodas Ainārs Plezers. 
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Plkst. 09.10 aiziet Jānis Eisaks. 

Sandis Čilipāns atzīst, lai nākotnē izvairītos no nepareizi aizpildītiem pieteikumiem un 

atskaitēm, ir nepieciešams vienkāršot pieteikumu veidlapas.  

Laura Stūrīte norāda, ka ir bijušas diskusijas par pieteikumiem, kuros redzams, ka apzināti 

vai aiz neuzmanības tiek pārkāpti noteikumi, iesniedzot pieteikuma aprēķinu. Laura Stūrīte 

uzskata, ka šobrīd pozīciju, kurām tiek sadalīta nauda, ir tik daudz, ka nevienam nevar piešķirt tik 

lielu līdzfinansējumu, lai apgalvotu, ka kāda biedrība ir būtiski atbalstīta, vērš uzmanību, ka būtu 

jāsaprot, kurā gadījumā pieteikumu var neizskatīt vispār, ja tas neatbilst noteikumiem. 

Aivo Bučiņš uzskata, ka būtu nepieciešams papildināt tabulu ar aili, kurā norādīts 

dalībnieku skaits biedrībā, cik no tiem ir un cik nav sporta skolas sistēmā, jo sporta skolai ir savs 

finansējums un biedrībām savs, norāda, ka nevar šos finansējumus jaukt kopā. 

Komisijas locekļi diskutē par Tukuma novada domes noteikumu Nr. 57 “Par finansējuma 

piešķiršanu sportistiem un sporta pasākumu organizēšanai Tukuma novadā” 7. pielikumu “Sporta 

finansējums komandām”, sporta komandu līmeņiem un par iniciatīvu vērtēšanas kritērijiem. 

Plkst. 09.36 ierodas Inga Priede. 

Modris Liepiņš norāda, ka pašvaldības uzdevums ir veicināt iedzīvotāju vēlmi sportot, 

uzskata, ka ir nepieciešams koncentrēties arī uz zemāka līmeņa sportu. 

Dace Liepiņa-Zusāne piekrīt Modra Liepiņa paustajam viedoklim, uzskata, ka nevajag 

koncentrēties uz augstāka līmeņa sportu, bet tieši uz tautas sportu, iesaistīt vairāk iedzīvotājus, lai 

ikviens var sportot, ja ir tāda vēlme.  

Laura Stūrīte uzskata, ka nākamajā gadā finansējumu  nepieciešams sadalīt proporcionāli, 

noteikt procentuālo budžetu komandām, procentuālo budžetu individuālajiem sporta veidiem un 

arī procentuālo budžetu pasākumiem, tad šo summu ietvaros savstarpēji tiek vērtētas komandas, 

individuālie sporta veidi un pasākumi, norāda, ka šajā gadījumā būtu nepieciešams izskatīt un 

vērtēt minētajās kategorijās kam un cik liels līdzfinansējums tiek piešķirts.  

Sandis Čilipāns aicina Komisijas locekļus balsot par atbalstu līdzfinansējuma piešķiršanai 

biedrību iniciatīvām un jautājuma virzīšanu skatīšanai Finanšu komitejā un Tukuma novada 

Domē. 

Atklāti balsojot, ar 13 (trīspadsmit) balsīm par (Ainārs Plezers, Reinis Duksītis, Andis 

Švāns, Sandis Čilipāns, Juris Kožeurovs, Modris Liepiņš, Varis Krūmiņš, Kristaps Gotfrīds, Lauris 

Strautmanis, Aivo Bučiņš, Mārtiņš Tīss, Laura Stūrīte, Kaspars Valdmanis), ar 1 (vienu) balsi pret 

(Ilvars Auseklis), 2 (divi) atturas (Dace Liepiņa-Zusāne, Inga Priede),  

Komisija nolemj: 

virzīt jautājumu par līdzfinansējuma piešķiršanu biedrību iniciatīvām 205 302 euro apmērā 

apstiprināšanai Finanšu komitejā un Tukuma novada Domē. 

Personas datus Tukuma novada pašvaldība apstrādājusi, pamatojoties uz Eiropas 

parlamenta un padomes regulas (ES) 2016/679 par fizisku personu aizsardzību attiecībā uz 

personas datu apstrādi un šādu datu brīvu apriti, ar ko atceļ Direktīvu 95/46EK, 6. panta pirmās 

daļas (c) punktu – apstrāde ir vajadzīga, lai izpildītu uz pārzini attiecināmu juridisku pienākumu. 

Sēdi slēdz plkst. 10.10. 

Komisijas priekšsēdētājs   (personiskais paraksts)  S. Čilipāns 

Protokolists     (personiskais paraksts)  A. A. Veisa 


